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Dziękuję za udzieloną odpowiedź. 

W odpowiedzi pojawił się wątek SIM. 

W związku z tym że, jest znikoma ilość informacji o SIM poproszę o udzielenie 

odpowiedzi: 

- jeżeli SRK wyda zgodę na przekazanie nieruchomości aportem do SIM, 

 to na jakich zasadach mieszkańcy Gliwic będą mogli skorzystać z tej formy 

otrzymania  mieszkania? 

- pytanie dotyczy konkretnie w/w nieruchomości, 

- kiedy możemy spodziewać się zgody SRK i kolejnych decyzji po stronie UM 

Gliwice? 

- to jest spółka z siedzibą w Gliwicach? 

- gdzie mogę na temat w/w spółki więcej uzyskać informacji? 
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